



海鮮珍饈百味宴

Meticulous Seafood Treasure Set Menu

1957 & Co.會員專享二人同行一人免費優惠
Two for the Price of One Offer for 1957 & Co. Members

堂灼花雕天麻醉翁蝦 (兩隻)

Blanched Huadiao Drunken Prawns with Tian Ma (2pcs)

濃湯花膠翅

Braised Shark's Fin & Fish Maw in Chicken Consomme

脆皮煙燻 BB 鴿 (一隻)

Crispy Smoked Baby Squab (1pc)

鹽焗奄仔蟹 (一隻)

Salt-baked Virgin Crab (1pc)

原隻鮑魚海參拼花菇

Braised Whole Abalone with Sea Cucumber & Mushroom

揚州炸醬河蝦仁拌淮山麵

Mixed Yam Noodles with Yangzhou-style Minced Pork Paste & River Shrimps

冰花雪梨燉雪耳

Double-boiled Chinese White Pear & Snow Fungus with Rock Sugar

每位 \$980 per person (兩位起 Min. two persons)

凡惠顧以上套餐，可享以下佳釀優惠

Enjoy below beverage promotions upon consumption of above set menu

- 1) \$50 咸亨太雕十六乙壺 (100ml) A bottle of Shaoxing Huadiao (100ml) at \$50
- 2) 每位\$288 兩小時無限暢飲以下佳釀 2-hour Free Flow Drinks Package at \$288/person
 - 香檳 Champagne Nicolas Feuillatte Reserve Exclusive Brut NV
 - 白酒 White Wine Cloudy Bay Sauvignon Blanc
 - 紅酒 Red Wine Cloudy Bay Pinot Noir

另收加一服務費(須以原價計算) Subject to 10% service charge (will be calculated based on usual retail price)
必須二人惠顧方可享用二人同行一人免費優惠 The offer can only be redeemed once per every two persons
現金券不適用於此套餐 Dining voucher is not applicable to this menu

香港銅鑼灣恩平道 28 號利園二期 101 號舖

Shop 101, Lee Garden Two, 28 Yun Ping Road, Causeway Bay, HK

enquiry@10-shanghai.com www.10-shanghai.com T 2338 5500 F 2338 5600



1957 & Co. Loyalty Program 會員專享優惠

1957 & Co. Loyalty Program 會員凡惠顧「海鮮珍饈百味宴」(原價每位\$980)，即享「二人同行一人免費」優惠。

條款及細則

1. 此優惠適用於午市及晚市時段，只限堂食。
2. 必須二人惠顧方可享用「二人同行一人免費」優惠。
3. 此優惠只適用於電子消費。
4. 此優惠不適用於加一服務費(須以原價計算)。
5. 必須出示有效的 1957 & Co. Loyalty Program 會員咭方可享用此優惠。
6. 每檯可享用優惠多次。
7. 此優惠不可與現金券或其他優惠同時使用。
8. 如客人享用此優惠，必須以單一收據付款，不作分單。
9. 如使用此優惠，1957 & Co. Loyalty Program 會員不可於是次惠顧賺取/兌換會員積分或獲取現金券。
10. 如有任何爭議，十里洋場保留最終決定權。

Special Offer for 1957 & Co. Loyalty Program Members

Enjoy 'Two for the Price of One' offer upon consumption of 'Meticulous Seafood Treasure Set Menu' (Original price: \$980 per person), exclusive to 1957 & Co. Loyalty Program members.

Terms & Conditions

1. The offer is applicable to lunch and dinner period, for dine-in only.
2. The offer can only be redeemed once per every two persons.
3. The offer is valid for electronic payment only.
4. The offer is not applicable to 10% service charge (will be calculated based original price).
5. A valid 1957 & Co. Loyalty Program Membership Card must be presented to enjoy the offer.
6. The offer can be redeemed for multiple times per table.
7. This offer cannot be used in conjunction with dining vouchers / other promotional offers.
8. Split bill is not allowed for guest who enjoys this offer.
9. 1957 & Co. Loyalty Program Members can neither earn / redeem points nor be given any dining vouchers for their visit if they choose to enjoy this offer.
10. In case of any dispute, the decision of 10 Shanghai shall be final.